
REPUBLIKA HRVATSKA 

ZADARSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA SALI 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

Sali, 29. rujna 2022. 

 

ZAPISNIK 

sa 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Sali 

 

 

Sjednica je počela s radom u 8,00 sati. 

 

Utvrđuje se da su sjednici nazočni: 

Ivana Kirinić Frka, Zvonimir Škvorčević, Danica Zorić, Paško Bonja,  Ante-Toni Ramov, Šanto Basioli i 

Dražen Mirković 

Odsutni: Nikola Milić i Sebastijan Raljević 

 

Predsjednica OV Ivana Kirinić Frka otvara sjednicu i prije predlaganja dnevnog reda koji je upućen u 

pozivu navodi dopunu dnevnog reda. 

Dopunu dnevnog reda obrazlaže pročelnik Vladimir Radulić. Radi se o zahtjevu za proglašenje puta 

radi dobivanja građevinske dozvole. Radi se o putu u Žmanu. Investitor je voljan dati Općini dio 

čestice za put.  

Načelnik objašnjava lokaciju.  

Na pitanje vijećnika da li će onda Općina biti dužna i izgraditi taj put ili će to investitor još nema 

informacije ali svakako se ne radi o velikoj dionici. 

 

Predsjednica predlaže dnevni red po pozivu sa dopunom koja je obrazložena predhodno. 

 

Dnevni red:  

1. Aktualni sat 
2. Kodeks ponašanja članova Općinskog vijeća Općine Sali 
3. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sali za 2022. godinu 
4. Zaključak o davanju podrške gospodarskim ribarima Dugog otoka i Zverinca 
5. Odluka o raspisivanju natječaja za imenovanje direktora/direktorice Mulića d.o.o. Sali 
6. Odluka o raspisivanju natječaja za imenovanje direktora/direktorice Komunalnog društva 

Dugi otok i Zverinac d.o.o. Sali 
7. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o utvrđivanju mjerila za naplatu usluga Dječjeg vrtića 

„Orkulice“ Sali od roditelja-korisnika usluge 
8. Odluka o davanju na upravljanje i održavanje objekta i opreme Dječjem vrtiću Orkulice 
9. Odluka o donošenju Strategije razvoja poljoprivrede Općine Sali 
10. Odluka o raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

Republike Hrvatske na području Općine Sali 
11. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim 

dobrom u općoj uporabi 

12. Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi 
13. Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja područja „Svjetionik-Veli 

Rat“, zona turističke namjene – T3 (autokamp) 
Dopuna: 



14. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o popisu nerazvrstanih cesta na području Općine Sali 

Dnevni red sa dopunom jednoglasno je prihvaćen. 

 

Ad.1. 

Šanto Basioli: 

1. Sanacija puta do vrtića? 

2. Početak radova na školskom igralištu? 

Načelnik: 

1. Natječaj za pristupni put do vrtića je u tijeku. Samo se bojimo da neće biti niti jedna ponuda 

jer je teško naći građevinare pogotovo za otok. Dobro bi bilo obavijestiti svih koje znamo da 

je natječaj u tijeku ako bi netko bio zainteresiran dati ponudu. Rok za dostavu ponuda je 

27.10.2022. 

2. Za igralište kod škole dobili smo odobrenje od LAG-a na 2.000.000,00 kuna, sad to treba proći 

administrativnu provjeru na Ministarstvu. Nevezano za to mi se spremamo čim prije objaviti 

natječaj da budemo malo brži a kasnije ćemo vidjeti dinamiku. Znamo na primjeru Brbinja i 

Zverinca da priliv sredstava baš ne prati izvođenje radova ali upravo radi toga koristimo 

revolving kredit sa kojim onda prevladavamo raskorak između plaćanja radova i primanja 

novaca. Dokumentacija za natječaj je u pripremi. 

Predsjednica Ivana Kirinić Frka pobliže objašnjava tijek od odobrenja do primanja sredstava iz EU 

fondova. 

Bez obzira na krajnji rezultat provjere, gdje možda neka stavka ne bi bila prihvatljiv trošak, nadamo se 

da to neće biti velika korekcija pa će natječaj svakako krenuti prije. 

Jedino, budući je projekt specifičan,  bi moglo biti problema sa izvođačima radova, odnosno da se 

nitko ne javi. Predsjednica poziva ako netko ima ikakve kontakte da se poveže sa Leonardom Lukin 

koja vodi projekt. 

Paško Bonja iznosi da je već prije bio u kontaktu  sa osobom koji je bio na terenu dao praktične 

savjete kako bi trebalo izraditi podlogu i puno drugih stvari. Načelnik kaže da su sve sugestije dobro 

došle samo treba paziti da se radi po odobrenom projektu jer se radi kontrola. 

Paško kaže da se radi o firmi koja ima iskustva sa velikim sportskim projektima pa znaju koje se 

greške mogu dogoditi, primjerice sa podlogom. Svakako bi ih bilo korisno kontaktirati. 

Toni Ramov predlaže da se i igralište u Zaglavu ubaci u projekt, na što predsjednica kaže da je za ovu 

godinu gotovo, ali da se svakako može staviti u plan za iduću godinu. 

 

3. Što je sa kantama za smeće, da li ćemo ih morati vratiti ili će se početi sakupljati? 

Načelnik: 

Direktor je već odavno a sada ponovno dobio zadatak da se sa tim krene u desetom mjesecu.  

 

Na pitanje vijećnika Paška Bonje da li postoji plan za to načelnik odgovara da je to pitanje za direktora 

te da ga se puno puta pitalo ali nikad nije bilo konkretnog odgovora. Bilo je pitanje šofera kojeg nije 

bilo ali sad će se i to riješiti jer imamo zainteresiranog šofera a dolaze i vozila pa nema razloga da se 

ne krene sa kantama. 

 

Danica Zorić 

Crkveni odbor iz Božave pita da li se može riješiti svjetlo za zvonik u Božavi. 

Načelnik: Kad prođe gužva u podjeli vode doći će komunalni djelatnik Ivica Lordanić pogledati što bi 

trebalo napraviti. 

 



Zvonimir Škvorčević: 

Postavljanje poštanskih sandučića. Zakonska obveza je da svaka kuća ima pa bi bilo potrebno da se to 

provede. I radi naših komunalnih djelatnika koji dostavljaju uplatnice. Puno puta ne nalaze obveznike 

kod kuće pa bi bilo dobro da mogu ostaviti u sandučiću. 

 

Načelnik kaže da će se napisati obavijest. To se privatno kupuje. 

 

Paško Bonja: 

1. Vezano uz obavijest o dostavljanju obroka  da li se netko javio, tko će kuhati i dostavljati? 

 

Predsjednica Ivana Kirinić Frka odgovara kako trenutno ima 11 djece iz vrtića i desetak starijih osoba 

kojima bi se obrok kuhao i dostavljao. Ali očekuje se da će biti daleko više zainteresiranih starijih 

osoba. Kako se ne može naći zainteresiran ugostiteljski objekt za tu uslugu pokušalo se sa Domom za 

stare i nemoće. Međutim oni su odgovorili da nisu sigurni da li mogu kuhati za djecu. Poslao im se 

primjer jelovnika na što su odgovorili da je izvedivo i da ih se kontaktira idući tjedan. 

Još treba vidjeti da li će se morati zapošljavati dodatni kuhar i koliki je to rizik za Dom ako korisnici 

budu odustajali od usluge. Ali svakako se radi po ovom pitanju. Obrok bi bio simbolične cijene. 

 

2. Što je sa radovima na rivi u Salima, da li će iduće ljeto porat biti otvoren. Kruže priče na neće. 

Ugostitelji su dobili nekakav plan radova po kome se može zaključiti da će porat biti skroz 

zatvoren. Ugostiteljima bi bilo bitno znati nešto više radi organizacije posla.  Da li imamo 

kakvu informaciju? 

 

Načelnik: 

Obavezno ćemo pitati ali svakako se informacije mijenjaju iz mjeseca u mjesec. Pitanje je kakvo će 

biti i vrijeme za izvođenje radova pa će dosta toga i o tome ovisiti. Moramo svakako provjeriti. Borili 

smo se i za ovu sezonu pa ćemo i za drugu.  Tražiti ćemo službeno mišljenje ali smatramo da ako oni 

do ljeta ne isplivaju onda neće u roku ni završtiti a  ako neće onda mogu i zaustaviti radove jedan 

mjesec. Međutim kako sve to može biti dvosjekli mač sa njima treba razgovarati pažljivo ali odlučno. 

 

U raspravi je vijećnik Paško Bonja pitao da li općina može u smislu odluke o zabrani građevinskih 

radova zabraniti i ove radove, na što je načelnik odgovorio da u pravilu bi ali im se mora nešto 

dozvoliti raditi. Ima mehanizama ali trebamo biti pažljivi. 

 

Toni Ramov: 

1. U Zaglavu se uređuje groblje. Općina je već dala građevinskog materijala ali nije dovoljno. Da 

li se može dobiti još financijskih sredstava.  

Načelnik odgovara da će se pomoći ali napominje da se prošle godine dao cement koji je 

najvjerojatnije propao. Tako da ne bi bilo dobro da opet propadne. 

2. Ima li naznaka da će doći Konektor raditi put u Zaglavu. 

Načelnik odgovara da je bilo rečeno krajem mjeseca, čekamo ih da dođu pa je dogovoreno da oni 

odrade pola ceste koju oni prokopaju a drugi dio će općina.  

Na pitanje da li dolazi trafostanica načelnik odgovara da bi trebala. 

 

 

Ad.2. 

Zakonska obveza je donošenje kodeksa ponašanja za članove općinskog vijeća. 



Pročelnik obrazlaže. Veže se na Zakon o sprječavanju sukoba interesa. Vijećnici su već po tom pitanju 

imali obvezu dostavljanja popisa obrta i firmi u kojima imaju udjela, ta je ispunjena, a druga obveza je 

donošenje ovog dokumenta. Dokument je načelni ali upućuje posebno na članke 7, 8, 9, 10, 11, 12 

gdje su navedene zabrane djelovanja te članak 14. o osnivanju  Povjerenstva za etiku. 

 

U raspravi je vijećnik Paško Bonja rekao da smatra da dokument treba donijeti ali misli da neki članovi 

ovog vijeća već krše kodeks. Nikola Milić ima koncesiju na javnoj površini, bivšoj vijećnici Rajki Petešić 

da je namješten natječaj na poslovni prostor, a i bivši donačelnik je bio u sukobu interesa. Tražili smo 

informaciju o zakupima poslovnih prostora ali nismo dobili pravu informaciju. Smatra da vijeće ima 

puno problema sa sukobom interesa. 

 

Načelnik odgovara: 

Najprije što se tiče kodeksa. Ako se o nekom pitanju raspravlja koje se tiče vijećnika on/ona su izuzeti 

od glasovanja. Što se tiče drugih navoda za sve je bio javni natječaj, procedura je jednostavna, ne 

traži se puno papira i svatko se može javiti. Za ovo je bila jedna ponuda.  

Na komentar vijećnika Bonje da se natječaji stavljaju kasno pa se potencijalni ponuditelji nemaju 

interesa javiti jer je kasno za pripremiti sezonu i da bi trebali natječaji biti u prosincu, načelnik 

odgovara da bi onda bila priča da je prerano, što se dogodilo sa Saljskim užancama. Iz iskustva znam 

da se nikad ne može udovoljiti ali sve je javno i svako može poslati ponudu. 

Također napominje da se ne bi trebalo koristiti riječi kao što su pogodovanje i namještanje jer sve ide 

putem javnog natječaja.  

U raspravi se spomenuo prostor stare pošte koji je MNK Drakmar pitao te im se dalo da privremeno 

odlože neke stvari ali nije isključivo njima dano u zakup, budući je to prostor za proširenje knjižnice. 

Međutim oni se tako ponašaju pa kad smo rekli da se knjige iz „katafuća“ premjeste u taj prostor, 

kako bi zakupnik koji je dao najveću ponudu mogao urediti prostor „katafuća“, predsjednik Drakmara 

Roko Raljević je negodovao i pitao da li mi to njih deložiramo. Također je negodovao kad je Turistička 

zajednica trebala odložiti svoje stvari. To nije u redu jer je prostor samo dan privremeno na korištenje 

kome treba od udruga, TZ i slično.  

Mi smo dobili zahtjev od saljskih udruga da se nađe prostor za njihove potrebe ali na žalost za sad 

nemamo nešto u vidu. 

U raspravi je Šanto Basioli rekao što se tiče knjiga da bi trebalo odmah odvojiti koje vrijede a druge 

baciti, na što je predsjednica rekla da je to posao zaposlenika knjižnice. 

 

Paško Bonja kaže da Salima svakako treba prostor za stvari kao što je šank, stvari od tovareće mužike, 

parangale, zvučnike i slično. Čuo je informaciju da će sadašnji zakupnik prostora stare uljare odustati 

pa bi bilo dobro razgovarati sa crkvom o tom prostoru. Da se u prostor uloži neka sredstva, a prostor 

je veliki i mogle bi u njega stati stvari od Općine, Turističke i od Udruga. 

 

Načelnik kaže kako je direktoru Komunalnog govorio da se javi za taj prostor na što mu je on 

odgovorio da mu nije potreban prostor. Tražiti će informaciju i razgovarati sa crkvom o tom prostoru. 

 

Pročelnik poziva da se dokument Kodeksa donese, a što se tiče popisa poslovnih prostora u najmu 

koji su vijećnici tražili on se ispričava jer od ostalih obveza nije dostavio kompletan popis ali će za 

iduću sjednicu pripremiti popis nekretnina po česticama i ubaciti pravni odnos ako postoji. 

 

Još se malo raspravljalo o poslovnim prostorima na području Općine, a bitno je prostore iznajmljivati 

kako bi se održavali. 

 



Nakon rasprave Kodeks je dan na glasovanje. 

 

Kodeks ponašanja članova Općinskog vijeća Općine Sali donesen je jednoglasno sa 7 glasova za 

prisutnih vijećnika. 

 

Ad.3. 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Sali za 2022. godinu. 

Načelnik obrazlaže: Ovo je polugodišnje izvješće pa su neke stvari ostvarene a neke nisu koje će biti 

do kraja godine. Na današnji dan nema nijedan neplaćen dospio račun. Općina je likvidna.  Odobreno 

nam je malo manje od 5 milijuna kuna kapitalnih pomoći za sanaciju skalina, sanaciju deponija, 

izgradnju reciklažnog dvorišta i uređenje školskog igrališta.   

U raspravi je vijećnik Paško Bonja postavio pitanje radova na skalinama i da li će biti prije odrađeno 

školsko igralište radi dovoza materijala, na što načelnik odgovara da će se prije raditi stepenice a 

igralište nakon toga. Tehniku dovoza materijala na igralište izvidjeti će sami ponuditelji.  

Još napominje da su u ovoj godini isplaćeni svi zaostaci kao i tekuće obveze za novorođenačke 

naknade tako je u prvom polugodištu isplaćeno 500.000,00 kuna samo za tu namjenu.  Nema ni jedna 

koja nije plaćena. 

Za detaljnija pitanja upućuje na Irenu Petešić, kao računovođu. 

Na pitanje predsjednice Ivana Kirinić Frka na što se odnose rashodi za donacije odgovara se za DVD i 

udruge. 

Nema više pitanja pa se daje na glasovanje. 

 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sali za 2022. godinu donesen je sa 4 glasa za, 0 

protiv i 3 suzdržana od 7 prisutnih vijećnika. 

 

Ad.4.  

S obzirom na situaciju u rbolovu i opterećenju lavdarskog, iškog, ravskog i zverinškog kanala kako 

kavezima za uzgoj ribe tako i plivaricama predlaže se donijeti zaključak kojim se podržava 

gospodarske ribare Dugog otoka i Zverinca u nastojanjima da se zaustavi nekontrolirani izlov riblje 

mlađi okružujućom mrežom plivaricom i koćom na navedenim područjima. 

 

Načelnik iznosi informaciju sa skupa u Kneževoj palači o ribarstvu – uzgoju ribe i plivaricama, gdje je 

bio prisutan. Na tom skupu je rekao kako nije normalno da ovoliko ribarskih brodova svijetli u ovima 

kanalima a za posljedicu imamo nestanak liganja pa i ribe koja je sve manja. O tome im je pokazao i 

fotografiju, međutim pokušali su ga demantirati da se radi o ulovu samo za vrijeme ružnih vremena, 

što je načelnik opovrgao i dokazao fotografijama. Vjerojatno ribari ostaju u nutrašnjem kanalu radi 

potrošnje nafte ali to nije rješenje jer za kratko vrijeme neće biti ribe za nikoga, ni za njih ni za male 

ribare. 

 

Ulažemo i velike napore da se u županijskom planu skine lokacija za uzgoj ribe između Luke i Žmana 

jer ona nije predviđena našim Prostornim planom. Kod nas je najveća koncentracija uzgajivača na 

zadarskom području. 

 

Pročelnik kaže kako su gospodarski ribari Dugog otoka tražili pomoć i podršku od Općine, a  potaknuti 

skupom o Petru Loriniju. Predlaže da se organizira skup o ribarstvu gdje bi se pozvale i susjedne 

općine odnosno mjesni odobri, Rava, Iž, koji imaju iste probleme, pa da se zajedničkim naporima 

nešto napravi. 

 



Vijećnici se slažu sa tim da nešto mora napraviti za zaštitu ribljeg fonda u ovim kanalima te se 

zaključak o davanju podrške gospodarskim ribarima Dugog otoka i Zverinca jednoglasno donosi sa 7 

glasova za prisutnih vijećnika. 

 

Ad.5. 

Može se spojiti sa točkom 6. dnevnog reda. 

Radi isteka mandata direktora Komunalnog društva i Mulića potrebno je raspisati natječaj za 

direktora i to za svaku firmu posebno jer prema Zakonu o sprječavanju sukoba interes ne smije biti 

isti direktor u obje firme. 

 

Načelnik objašnjava kako je natječaj malo rastegnut jer je bilo govora da će se lokalne firme 

vodovoda i odvodnje ugraditi u velike pa ne bi bio potreban drugi direktor ali to je stopirano pa 

direktora ipak moramo imenovati, ne možemo više rastezati.   

 

Povjerenstvo provodi natječaj, pregledava pristigle molbe i odvaja pravovaljane i nepotpune. 

Nadzorni odbor će sa svim biti upoznat i tražiti će se mišljenje. 

Općinsko vijeće je Skupština društva i ono donosi odluke o izboru i imenuje direktora. 

 

Pozivaju se klubovi vijećnika da dostave prijedloge za članove povjerenstva. 

 

Što se tiče uvjeta za direktore propisani su Izjavom o osnivanju pa se ne mogu mijenjati ali se može 

propisati kao prednost za direktora komunalnog društva da ima fakultet tehničkog smjera, budući 

firma mora imati zaposlenog takvog djelatnika da bi mogli dobiti uvjete obavljanje djelatnosti 

vodoopskrbe i odvodnje. 

 

Odluka o raspisivanju natječaja za imenovanje direktora/direktorice Komunalnog Društva Dugi otok i 

Zverinac d.o.o. Sali i Odluka o raspisivanju natječaja za imenovanje direktora/direktorice Mulića 

d.o.o. Sali jednoglasno su donesene sa 7 glasova za prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.7. 

U Odluci o utvrđivanju mjerila za naplatu usluga Dječjeg vrtića „Orkulice“ Sali od roditelja-korisnika 

usluge koja je donesena 8. lipnja 2022. godine nije navedeno od kada se primjenjuje pa se predlaže 

donijeti Odluku o izmjeni i dopuni u kojoj će se ugraditi odredba da se primjenjuje od početka 

pedagoške godine 2022./2023, na dan 5. rujna 2022. godine. 

 

U sklopu ove točke postavljena su neka pitanja o radu vrtića, problemu proboja vode u zidovima, 

načinu cjelodnevnog boravka, na što su načelnik i predsjednica odgovarali. Vlaženje zidova je 

riješeno. Uzrok je bio oštećena cijev vode prilikom izvođenja radova.  Cjelodnevni boravak će krenuti 

čim se dobije dozvola od Ministarstva a to će biti uskoro, djelatnika ima dovoljno a rješava se i obrok. 

 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o utvrđivanju mjerila za naplatu uslug Dječjeg vrtića „Orkulice“ Sali 

od roditelja-korisnika usluge jednoglasno je donesena sa 7 glasova za prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.8. 

Radi organizacije rada vrtića potrebno je donijeti odluku o davanju na upravljanje i održavanje 

objekta i opreme Dječjem vrtiću Orkulice, budući je objekt i oprema u vlasništvu Općine Sali. 



Odluka o davanju na upravljanje i održavanje objekta i opreme Dječjem vrtiću Orkulice  jednoglasno 

je donesena sa 7 glasova za prisutnih vijećnika. 

 

 

 

Ad.9. 

Strategija razvoja poljoprivrede prošla je proceduru izrade, bio je dugotrajan postupak. Pročelnik 

iznosi informaciju o postupku. Javno savjetovanje je trajalo tri mjeseca i nije bilo primjedbi. 

Izrada strategije je financirano od Agencije za plaćanja u poljoprivredi. 

 

Vijećnik Paško Bonja kaže da nije vidio prijedlog Strategije na internetu jer da bi sigurno bio reagirao 

kao i udruga PIZUH. Smatra da Strategija nije dobro napravljena. Poljski putovi su problem, drugi 

problem je voda a najveći problem OPG-ova na otoku i to prvenstveno Sali i Zaglav  ima 140 od 

ukupno 240 na otoku, problem je Prostorni plan Telašćice. Oni OPG-ovi koji imaju zemljište u 

Telašćice mogu raditi objekte poljoprivredne na 3 ha, a ostali imaju pravo raditi na 1 ha. Mi hoćemo 

da se to uskladi. Također se ne mogu raditi poljoprivredne zgrade bliže od 1000 m od mora a to ne 

može nitko.  

Načelnik odgovara da je lijek za to izmjena Prostornog plana Telašćice tako da to nema veze sa 

Strategijom. Mi smo vezano uz to bili u Zagrebu kod nadležnih službi i stalno se borimo za ovo što 

vijećnik kaže ali početak je izmjena Zakona o prostornom uređenju. Rečeno nam je da će se u novom 

Zakonu o prostornom uređenju koji je u izradi predvidjeti odredbe prema specifičnosti otoka, ali taj 

problem je u nadležnosti PP Telašćica. Oni bi trebali mijenjati svoj Prostorni plan i samo trebaju 

napisati odredbe koje smo mi već u svoj plan ubacili po kojima se omogućuje gradnja u 

poljoprivredne svrhe po liberalnijim uvjetima. 

Općinski plan ne obuhvaća područje PP Telašćica a PPU Telašćice donosi Sabor RH. 

Vijećnik Bonja smatra da bi sve to trebalo uvrstiti u Strategiju razvoja poljoprivrede. 

Pročelnik kaže kako nema smisla to uvrštavati u Strategiju jer to ničemu ne bi pridonijelo ni služilo. 

Ovo je dokument na temelju kojeg će se ljudi moći prijavljivati na objavljene natječaje vezane uz 

poljoprivredu. On predlaže da se udruga PIZUH uključi u provedbu ove strategije pa se onda može 

nešto napraviti. Ovo je kratkoročni dokument od 4 godine. 

 

Vijećnik Bonja smatra da je Strategija loše napravljena, loše su napravljeni izračuni tako da misli da je 

samo prepisana od neke druge općine, i  zato će biti protiv.  

 

Strategija je dana na glasovanje. 

 

Odluka o donošenju Strategije razvoja poljoprivrede Općine Sali donesena je sa 4 glasa za, 3 protiv i 0 

suzdržanih od 7 prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.10. 

 

Vijećnicima je upućen prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za davanje u zakup 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH na području Općine Sali, međutim je nakon slanja poziva sa 

materijalima došao zahtjev od Mjesnog odbora Dragove, na čijem području se predmetno zemlište 

nalazi, da se točka skine sa dnevnog reda jer se radi o zemljištu koje je u privatnom vlasništvu a ne u 

državnom. 

Odluka je skinuta s dnevnog reda. 



 

Ad.11. 

Predlaže se izmjena i dopuna Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 

uporabi u dijelu popisa  na način da se u popis dodaje autobusna čelkaonica za putnike u Salima na 

k.č. 19702 k.o. Sali novo, ispod ambulante. 

 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 

uporabi jednoglasno je donesena sa 7 glasova za prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.12. 

Primljen je zahtjev od Ivana Kaleba iz Brbinja za otkup dijela kat. Čest. 1862/2 k.o. Brbinj koja glasi 

kao put ali se isti ne koristi više od 100 godina o čemu imamo i pozitivno mišljenje Mjesnog odbora. 

Da bi mogli prodati moramo najprije ukinuti status javnog dobra u općoj uporabi, budući se Mjesni 

odbor slaže nema zapreke. 

 

Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi jednoglasno je donesena sa 7 glasova za 

prisutnih vijećnika. 

 

Ad.12. 

Izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja područja „Svjetionik-Veli Rat“ prošle su kompletnu 

proceduru i dobivena je suglasnost Ministarstva prostornog uređenja. 

Vijećnik Dražen Mirković daje detaljnije informacije o izmjeni Plana budući se radi o području kampa 

čiji je on vlasnik. Plan je prošao zakonsku proceduru, dobio suglasnost Ministarstva, bio je na javnom 

izlaganju i nije bilo primjedbi. Vijećnik Dražen Mirković se izuzima od glasovanja. 

 

Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja područja „Svjetinik-Veli Rat“, 

zona turističke namjene – T3 (autokamp) donijeta je sa 6 glasova za, 1 izuzet od glasovanja, od 7 

prisutnih vijećnika. 

 

Ad.13. 

Na početku sjednice je obrazložena Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o popisu nerazvrstanih cesta na 

području Općine Sali, odnosi se na put u Žmanu pa načelnik pobliže objašnjava o kojem dijelu se radi. 

 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o popisu nerazvrstanih cesta na području Općine Sali jednoglasno je 

donesena sa 7 glasova za prisutnih vijećnika. 

 

U sklopu rasprave iznijela se informacija i o putu u Salima na dionici od polja do državne ceste uz 

kuće Blaža Raljevića i Marcele Lordanić. Postoji zahtjev za proširenje i uređenje puta ali bi trebali 

vlasnici zemljišta dati dopuštenje. Momentalno ima nekih vlasničkih zapreka ali bilo bi dobro 

pokrenuti inicijativu za taj put. Načelnik kaže kako će se i u put prema novoj školi planirati ugradnja 

infrastrukture ali o tome kad bude. 

 

 

Predsjednica Ivana Kirinić Frka na kraju sjednice iznosi prijedlog odsutnog vijećnika Sebastijana 

Raljević o štednji električne energije, pa predlaže da se kroz noć u zimskom periodu gasi javna 

rasvjeta. Poziva vijećnike da razmisle o tome i da daju svoje prijedloge. 

 



Dražen Mirković traži da se u špici sezone traži još jedna dodatna trajektna linija i da se malo 

pomakne satnica.  

 

Predsjednica Ivana kaže kako je došao prijedlog projekta za novu školu pa će ga dostaviti vijećnicima. 

Ima prostora za izmjene.  

 

 

 

Sjednica je završila s radom u 10,50 sati 

 

 

 

 

 

 

 

   Zapisničar:         Predsjednica OV 

 Irena Petešić        Ivana Kirinić Frka 

 

 

 


